
Het verhaal van Kanopolo Deventer 
 
Deventer heeft verreweg de grootste kanopolodiscipline van Nederland. De 88 leden vertegenwoordigen 15% 
van de totale circa 600 Nederlandse kanopoloërs en is ruim 70% groter dan de volgende vereniging (Helmond, 
51 leden). Deventer heeft daarbij 13 landskampioenschappen en 8 Europese clubkampioenschappen achter 
haar naam staan en heeft een significante bijdrage geleverd aan de Nederlandse Herenselectie bij het winnen 
van 3 wereldkampioenschappen, 2 Europees kampioenschappen en 1 keer goud op de World Games. Zelfs 12 
jaar na het laatste landskampioenschap is het legendarische Deventer A nog altijd een team om rekening mee 
te houden. 
 
In het onderzoek naar wat ten grondslag ligt aan dit succes kan niet anders geconcludeerd worden dan dat de 
ontwikkeling van de club deels een opeenvolging is geweest van een aantal toevalligheden, maar vooral ook van 
ondernemende en volhardende leden met een visie, een plan en een talent.  
 
1972  Verhuizing naar huidige accommodatie 

De voorgeschiedenis kan niet genegeerd worden bij het te vertellen verhaal. Niemand kan ontkennen 
dat het bij de vorming van de hechte broederschap heeft geholpen dat de accommodatie op één van 
de mooiste plekken van Deventer gehuisvest is. Het uitzicht op de skyline, de rauwe, industriële sfeer 
in dit vergeten hoekje van Deventer en het gevoel van vrijheid dat daardoor in dit verborgen outdoor 
paradijs ervaren wordt, zijn belangrijke bindende factoren voor nieuwe leden. 

 
????  Krachthonk ingericht 

Ook de aanleg van de dijk, pal naast het clubgebouw en dwars door de 1000-meterbaan van de toen 
nog grote groep vlakwatersprinters, speelt een rol in het succes van Kanopolo Deventer. Om het verlies 
van de trainingsfaciliteit te compenseren werd met geld van het Waterschap een krachthonk ingericht. 
Later wordt er door de selectieteams dankbaar gebruik gemaakt van dit krachthonk. Ook voor de 
recreanten en jeugd bood dit de mogelijkheid om gedurende de winter in vorm te blijven en de 
saamhorigheid van de groep in stand te houden. Tot slot heeft het er ook voor gezorgd dat de 
betreffende havenarm beschikbaar kwam voor de huidige zomervelden. 

 
1981 Oprichting Kanopolo Deventer 

Het verhaal van de discipline in Deventer begint en eindigt (voorlopig) met Rob Aalderink. Als 
vlakwatersprinter sinds 1972, was hij in 1980 één van de initiatiefnemers in een commissie die 
onderzocht of kanopolo, toen een nieuw fenomeen in de kanosport, ook bij de Deventer 
Kanovereniging beoefend kon worden. In 1981 werd er voor het eerst een team gevormd dat met 
geleende boten meedeed aan een zwembadtoernooi. Destijds werd de bal uitsluitend met de peddel 
over het veld geslagen en thrillseeker Rob werd uitzinnig enthousiast van de gevaarlijk rondvliegende 
peddels. En daarmee was Kanopolo Deventer geboren.  

 
1999 Deventer A wordt verzameld 

Martin van Arkens doorzag dat jonge talenten dreigden over te stappen naar succesvollere 
verenigingen en zag talenten bij andere verenigingen met hetzelfde probleem worstelen. Hij besloot 
jonge talenten Hagen Oligmüller (Leeuwarden), Wouter Ottjes (Alkmaar) en Jeroen Dieperink 
(Groningen) de gelegenheid te bieden om in Deventer serieus te trainen en een team te vormen dat 
Rijnland wel kon verslaan. Later sloten Jeppe Iversen (DK), Paul Snijders (Groningen), Pixi Iversen (DK), 
Seppe Vermeiren (Turnhout BE) en Jef Vos (Turnhout BE) aan. Martin heeft heel veel tijd en aandacht 
besteed aan de training van het team en de vorming van de hechte broederschap. Hij ging zelfs naast 
de club wonen en zijn keuken heeft een periode dienst gedaan als kantine nadat de jonge en 
luidruchtige kampioenen door de wat oudere toervaarders uit de kantine verjaagd waren. Martin is 
daarbij de geestelijk vader van het actieve spel van Deventer A, waarvoor het team een uitzinnige 
conditie heeft moeten opbouwen.  

 
2001 Eigen botenfabrikant  

Wouter Ottjes heeft voor een revolutie gezorgd in het internationale kanopolo. Hij was de eerste die 
carbon boten in één geheel ontwikkelde en bouwde. Ook de geïntegreerde bumpers zijn een uitvinding 
van Wouter. En alhoewel er ondertussen steeds meer concurrentie komt, wordt zijn model nog steeds 



als één van de besten gezien. Omdat Deventer A regelmatig nieuwe modellen aanschafte, vloeiden de 
tweedehands boten de vereniging in.  

 
2012 Internationaal toernooi en drie vaste zomervelden 

In 2012 organiseerde Deventer het eerste Internationale toernooi. Voor deze eerste editie werd een 
sponsoring verkregen waarmee een tweede en derde veld aangeschaft konden worden. In eerste 
instantie voor het toernooi, maar later zorgden de drie vaste velden ervoor dat de groeiende groep in 
Deventer tegelijk kon trainen en dus samen ook kon verbroederen rond de vuurton. De saamhorigheid 
tussen de internationale teams, vrijwilligers en bezoekers, die vooral door Inge Hospers met 
aanstekelijk enthousiasme gecoördineerd werden, hebben ook bijgedragen aan de hechte band binnen 
de vereniging als geheel. Ook genereert het toernooi een significantie jaarlijkse financiële impuls voor 
de vereniging en dus budget voor de ontwikkeling van de discipline.  

 
2012 Eerste jeugdteam 

Toen de kinderen van Jeroen Muusse en Raimond Hof (huidige bondscoaches Jong Oranje) sterk 
genoeg waren om een boot in beweging te krijgen, hebben zij samen met kinderen van andere leden 
het eerste jeugdteam gevormd. De overgebleven jeugd van toen hebben zich ondertussen verspreid 
over de selectieteams. Twee van hen speelden afgelopen jaar zelfs bij Jong Oranje.  

 
2015 Demonstraties tijdens evenementen  

Vanaf 2015 werd er jaarlijks een evenement gekozen waar Kanopolo Deventer zichzelf ging promoten. 
Niet om leden te werven, maar vooral om de naamsbekendheid te vergroten en een gezellig dagje uit 
te hebben. Tweemaal heeft de groep demonstraties gevaren bij het Deventer Stadsfestival, tweemaal 
bij het Deventer Stadstrand en eenmaal is er tijdens de HBO-introductieweek een goal en opblaasbaar 
zwembad met boot neergezet op de Brink. Na Corona is er nog niet weer een promotieactiviteit 
georganiseerd… 

 
2017 Beginnerstoernooi 

Sinds 2017 wordt door Alex van ’t Veer (huidige voorzitter) voor beginners en jeugd het Toernooi van 
het Oosten georganiseerd in Deventer. Daarvoor reisde dit toernooi tweejaarlijks in Oost Nederland 
rond van vereniging naar vereniging, sinds 2017 op de laatste zaterdag van september vast in Deventer. 
Voor de jaarlijkse Oogst is dit een eerste laagdrempelige mogelijkheid om kennis te maken met de 
unieke sfeer tijdens een kanopolotoernooi, uiteraard met afsluitende barbecue en gezelligheid. 
 

2017 Verlicht winterveld 
De Gashaven, een tweede havenarm bij de accommodatie, zou in 2017 door de gemeente worden 
gebaggerd. Toenmalig voorzitter Siep Littooij heeft ervoor gezorgd dat er tijdens de werkzaamheden 
vier boomstammen geplaatst werden. Hierdoor werden de provisorisch in een boom gemonteerde 
lampen vervangen door daadwerkelijke lichtmasten. Deventer had vanaf dat moment een iets kleiner, 
maar goed verlicht winterveld dat ook nog eens redelijk in de luwte ligt. Vanaf dat moment koos een 
deel van de recreanten er in de winter ook voor om samen met Deventer A de kou te trotseren. 

 
2018 Aandacht voor volwassen beginners 

In 2018 begon Derk Kuper als bestuurslid kanopolo. Hij organiseerde een doorlopend beginnersklasje 
van mei tot en met september, waar volwassen geïnteresseerden kanopolo twee maanden lang 
konden proberen middels een proefabonnement. Er werd een rooster gemaakt van wekelijks 
wisselende trainers waar bijna de hele bestaande groep aan bijdroeg. Na de training werd er samen 
met Deventer A en de recreanten verbroederd rond de vuurton. Toen er aan het eind van het seizoen 
zo’n tien nieuwe leden “geoogst” waren heeft Derk ze op sleeptouw genomen om de winter door te 
komen. Samen winterkleding bestellen, training geven, zwembadtrainingen organiseren, 
eskimoteercursus begeleiden en sfeer maken rond de openhaard in de kantine. De complete groep 
overleefde de winter en speelde in het voorjaar van 2019 hun eerste toernooi in Helmond. Met deze 
beproefde methode worden sindsdien jaarlijks vijf tot tien nieuwe leden geworven en behouden.  
 

 
 
 



2018 Unieke cultuur in beeld 

Derk is in 2018 ook een facebook en instagram account begonnen voor Kanopolo Deventer, waarmee 
hij naast de sportieve prestaties vooral ook visueel en tekstueel een beeld is gaan uitdragen van de 
ontoegankelijkheid van de ruige teamsport, de rauwe outdoor beleving en de broederschap. 

 
2019 Kanopolo als groepsuitje 

Al sinds jaren werd kanopolo in Deventer sporadisch en op verzoek als groepsuitje georganiseerd voor 
scholen, vriendengroepen, verjaardagen, vrijgezellendagen en bedrijfsuitjes. Sinds 2019 is Derk Kuper 
dit met zijn organisatiebureau gaan doen. Doordat hij als freelancer zijn tijd daar tegen een vergoeding 
ook tijdens kantooruren voor kon inzetten, kon het aantal activiteiten flink toenemen. Goed voor de 
naamsbekendheid van zowel de vereniging als de sport, en goed voor de clubkas. De groepsuitjes als 
privéactiviteit, die meestal in het weekend plaatsvinden en waar dus vrijwilligers voor beschikbaar zijn, 
worden ondertussen weer door de vereniging zelf georganiseerd. De bedrijfsuitjes worden 
tegenwoordig georganiseerd door BIGBEARD, waar Derk ook mede-eigenaar van is. 

 
2020 Corona en de buitenbar 

Toen in 2020 de kantine vanwege Corona verboden terrein was, hebben kanopoloërs en 
timmermannen Daniël Biesbrouck en Arjan Schimmel de voorziening die er was voor kampeerders, 
omgebouwd tot buitenbar. De vuurton verhuisde van de dijk naar naast de bar en de gezelligheid en 
barinkomsten namen, ondanks of misschien wel dankzij Corona, flink toe. Toen daar later een hottub 
en terrastent aan toegevoegd werden, beschikte de accommodatie over een unieke plek die uitermate 
geschikt is voor programmering rondom de bij de accommodatie nog steeds toenemende sportieve 
activiteiten. 

 
2020 Promotie naar de eerste klasse 

Eind 2019 kwamen er vanuit de volwassen beginners en eigen jeugd vijf leden met talent bovendrijven. 
Niek Cival heeft deze groep als aanvoerder bij elkaar gebracht en uitgebreid tot een volledig team: 
WannaB Deventer. Met Hagen Oligmuller (Deventer A) als trainer werd er die winter stevig getraind. Ze 
hebben zich in het voorjaar van 2020 niet tegen laten houden door Corona en het team promoveerde 
binnen een jaar naar de eerste klasse. Hiermee werd voor het eerst een brug geslagen van de jeugd 
naar Deventer A. 

 
2021 Eigen logo, kleding en evenementen 

In een poging om de ruige sport en hechte broederschap te weerspiegelen en meer zichtbaar te maken 
in Deventer, hebben Raimond Hof en Derk Kuper een logo speciaal voor de kanopolo ontworpen. Om 
de clubkleding professioneel te produceren hebben zij BIGBEARD opgericht en een webshop gebouwd. 
BIGBEARD ontwikkelt daarnaast ook casual kleding waarmee kanopoloërs de sport nog meer kunnen 
promoten. Daarnaast organiseert BIGBEARD outdoor evenementen bij de club, om de vereniging, de 
accommodatie en het sportaanbod te promoten en extra inkomsten te genereren voor de club. 

 
2021 Jeugdkamp 

Voor de eigen jeugd en geïnteresseerden van buitenaf organiseren Laura Bogertman en Job Leussink 
sinds 2021 een kampeerweekend bij de club. Gedurende het weekend worden allerhande outdoor en 
survival activiteiten gedaan. Een weekend waar jaarlijks nog lang over nagepraat wordt. 

 
2021 Trainingsgroep voor recreanten 

Het groeiende niveau van WannaB sloot steeds beter aan bij het niveau van Deventer A. Ze gingen 
samen trainen en daardoor kwam het samen trainen met de recreatieve Oude Garde in het gedrang. In 
de winter van 2021/2022 heeft Inge Hospers ervoor gezorgd dat deze groep apart van Deventer A en 
WannaB ging trainen. Hierdoor ontstond tegelijk een trainingsgroep waar recreanten vanuit de 
beginnersgroepen bij aan konden sluiten.  

 
2022 Familie- en vriendentoernooi 

Sinds het voorjaar van 2022 organiseert Laurens Jongebreur een jaarlijkse familie- en 
vriendentoernooi. Leden kunnen vrienden en familie meenemen om met mixteams van leden en niet-
leden ondergedompeld te worden in de ultieme toernooiervaring, inclusief barbecue en feestavond. 



Dit is de eerste en enige eendaagse promotieactiviteit die jaarlijks direct nieuwe leden oplevert voor 
de discipline!  

 
2022 Deventer U21 

De jeugdgroep heeft na het familie en vriendentoernooi een uitbreiding gehad en Job Leussink zag als 
bestuurslid jeugd de kans om de oudere jeugd en voormalige jeugd samen te brengen in een onder 21 
team. Dit ging tegen de visie van de vereniging in om jonge talenten te laten doorstromen naar 
bestaande teams, maar Job drukte door. En terecht. Het team werd een hechte groep die fanatiek 
samen trainde. In 2023 eindigden ze strak bovenaan in de 3de klasse van het Nerderlands 
kampioenschap, met een doelsaldo dat 30 keer zo hoog was als de nummer 2. In de aanloop naar het 
Nederlands kampioenschap van 2024 trainen ze deels nog samen, maar de groep is nu wel verspreid 
over de selectieteams in de hoofd-, eerste en tweede klasse. 

 
2023 Vertegenwoordiging in het bestuur 

Alhoewel het bestuur in een ver verleden al eens volledig uit kanopoloërs bestaan heeft, 
vertegenwoordigden ze toen maar een klein deel van de vereniging. In 2023 werden vier van de zeven 
bestuursleden kanopoloërs, waarmee de discipline een aanzienlijke verantwoordelijkheid neemt in het 
reilen en zeilen van de vereniging.  

 
2023 Promotie naar de hoofd- en eerste klasse  

Tijdens de Nederlandse kampioenschappen van 2022 was duidelijk geworden dat het nog wel een paar 
jaar zou duren voordat WannaB op eigen kracht naar de hoofdklasse zou promoveren. Omdat Deventer 
A de wens kenbaar had gemaakt om bij de Nederlandse kampioenschappen nog hoofdklasse te willen 
varen, kwam Rob Aalderink met het idee om spelers van Deventer A bij WannaB te laten aansluiten. 
WannaB promoveerde. En doordat er ook van WannaB spelers naar tweede klasse team Deventer C 
waren doorgeschoven, promoveerde ook dat team. Vanaf 2024 speelt Deventer daardoor met teams in 
alle klassen, waardoor de beoogde route ontstaat waarlangs jonge talenten kunnen doorgroeien naar 
het hoogste niveau.  

 
2024 Wordt vervolgd… 

Iedereen in Deventer kijkt vol verwachting uit naar het aankomende seizoen. Hoe gaan de teams eruit 
zien en wat gaat het resultaat zijn van het harde trainen. En kan de ingeslagen weg volgehouden 


